
 
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 

zo dňa  05. 12. 2023. 
 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 16:20 h. v miestnosti č. 103 v budove novej radnice magistrátu. 
 
Prítomní: v zmysle prezenčnej listiny 
                  
Rokovanie otvoril a viedol predseda KDIS JUDr., Mgr. Jozef Uhler. Pred schvaľovaním programu bolo 
hlasovanie o tom, či Komisia dopravy a informačných systémov MsZ je za doplnenie bodu programu 
s názvom „Zoznam modernizácii cestnej infraštruktúry financovaných v rámci úveru National Development 
Fund II“. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 7           za: 7        proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Do programu rokovania Komisie dopravy a informačných systémov MsZ bod pridaný 1 bod.  
 
 
Program rokovania komisie je nasledovný: 
 

01. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 14. 11. 2023 
02. Dodatok č. 25 Štatútu a konsolidované znenie Štatútu po prijatí dodatku č. 25 
03. Zoznam modernizácii cestnej infraštruktúry financovaných v rámci úveru National Development 

Fund II 
04. Rôzne 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8           za: 8        proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 14. 11. 2023. 
 

K záznamu KDIS zo dňa 14. 11. 2023 neboli žiadne pripomienky. 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov 
 

berie na vedomie 
 
záznam z rokovania KDIS zo dňa 14. 11. 2023. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8        za: 8      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
K bodu 2 
Dodatok č. 25 Štatútu a konsolidované znenie Štatútu po prijatí dodatku č. 25 

 
Materiál uviedol Mgr. Martin Kollárik, PhD., ktorý informoval o tom, že dodatok sa upravoval preto, 

aby sa zosúladil s aktuálne platnou legislatívou a tiež s aktuálnou praxou. Je tam viacero zmien, na ktorých 
sa pracovalo niekoľko mesiacov spolu s odbornými útvarmi. Čo sa týka zmien v kompetenciách alebo 
fungovania, tak v tomto neboli vykonané žiadne zásadné zmeny. Zmeny, ktoré sa týkajú dopravy, tak tie sa 
primárne uvádzajú v článkoch č. 58, 73, 74. Ďalej informoval o procese pripomienkovania materiálu a ďalšom 
postupe. K predmetnému bodu prebehla krátka diskusia, následne bolo hlasované o nasledujúcom znení 
uznesenia: 
 
 



Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu Návrh dodatku č. 25 Štatútu hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bratislavy: 
 

a) berie na vedomie Návrh dodatku č. 25 Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
v predloženom znení, 
 

b) odporúča pokračovať vo formálnom procese schvaľovania Návrhu dodatku č. 25 Štatútu hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bratislavy v predloženom znení, a to zaslať návrh predmetného dodatku 
štatútu starostom mestských častí na pripomienkovanie. 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8        za: 8      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 3 
Zoznam modernizácii cestnej infraštruktúry financovaných v rámci úveru National Development 
Fund II 
 

Materiál uviedol Ing. Roman Čajka, ktorý informoval o tom, že v septembri v tomto roku bolo na MsZ 
schválené prijatie úveru z National Development Fund II, a. s. prostredníctvom National Development 
Holding, a. s.  vo výške 16 600 000 €. Pôvodne boli v materiáli uvedené len 3 investičné akcie, ale teraz nás 
požiadali, aby sme do neho doplnili ďalšie investičné akcie až do výšky tohto úveru. Upozornil, že museli 
vyberať len z ciest a mostov, ktoré sú umiestnené na cestách II. triedy a taktiež so stupňom hodnotenia VI. 
veľmi zlý.  K predmetnému bodu prebehla krátka diskusia, následne bolo hlasované o nasledujúcom znení 
uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní 
 

odporúča  
 
schváliť Doplňujúci indikatívny zoznam modernizácií cestnej infraštruktúry (št. ciest a mostov na št. cestách 
II. triedy) 
 
Hlasovanie:     prítomní: 11        za: 11      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 4 
Rôzne 
 
Open Data Bratislava 
Tajomník informoval člena KDIS Igora Polakoviča o stanovisku príslušného oddelenia magistrátu, čo je 
v tomto prípade Oddelenie dátových a priestorových analýz. Zároveň informoval člena KDIS, že e-mailová 
komunikácia mu bude poskytnutá. 
 
Cyklotrasa Hodonínska 
Člen KDIS Ing. Jozef Krúpa požiadal predsedu komisie, aby na januárovú, resp. februárovú KDIS boli prizvaní 
zástupcovia METRO Bratislava, a. s., ktorí by odprezentovali aktuálny stav projektu. Taktiež požiadal, aby 
bol na Hodonínskej ulici medzi Záhorskou Bystricou a Lamačom zriadený BUS pruh, resp. aby sa preverilo, 
či to je možné zrealizovať. Členovia KDIS požadovali, aby bol v najbližšej KDIS odprezentovaný rozvoj 
cyklotrás na rok 2024, a tiež informácia o opravách ciest. 
 
POD na Bajkalskej a Sklenárovej ulici 
Ing. Tatiana Kratochvílová a tajomník informovali členov KDIS, že momentálne sú pripravené dve alternatívy, 
ktoré budú prerokované aj s MČ Bratislava-Ružinov. Po dohode s MČ bude pripravené finálne riešenie, ktoré 
pôjde na určenie. 
 



 
 
 
 
 
                                                                       JUDr. Mgr. Jozef Uhler, v. r. 
                   predseda komisie 
 
 
 
Zapísal: Ing. Tibor Kurák 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 12. 12. 2023                
 
 
 
 
 


